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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W ostatnim czasie zwrócili siê do mnie z proœb¹ o pomoc samorz¹dowcy zaniepokojeni narzucaniem

gminom niekorzystnych umów dotycz¹cych infrastruktury oœwietleniowej oraz obci¹¿aniem ich koszta-
mi eksploatacji i modernizacji urz¹dzeñ oœwietleniowych, mimo ¿e stanowi¹ one maj¹tek przedsiêbior-
stwa energetycznego Enea SA.

Warto zwróciæ uwagê na to, ¿e koszty budowy, modernizacji i eksploatacji oœwietlenia ulicznego sta-
nowi¹ istotny udzia³ w bud¿ecie miast i gmin, a obecnie prawie ka¿da gmina ma inny model uregulowa-
nia stosunków z przedsiêbiorstwami energetycznymi.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami:
1. Czy resort infrastruktury pracuje nad stworzeniem mo¿liwoœci prawnych dotycz¹cych dokonania

komunalizacji oœwietlenia?
2. Czy nie s¹dzi Pan Minister, ¿e nale¿y precyzyjnie zdefiniowaæ, co ma byæ przedmiotem komunali-

zacji i zaproponowaæ, aby by³y to na przyk³ad punkty œwietlne?
3. Czy nie s¹dzi Pan Minister, ¿e komunalizacja punktów œwietlnych umo¿liwi³aby gminom przepro-

wadzanie przetargów na eksploatacjê instalacji oraz pozwoli³aby dokonywaæ modernizacji, bez obaw
o zastrze¿enia ze strony regionalnej izby obrachunkowej?

Z wyrazami szacunku
Mieczys³aw Augustyn




